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Afterward Jesus went up on a mountain and called out the ones he wanted to go 
with him. And they came to him. Then he appointed twelve of them and called 
them his apostles. They were to accompany him, and he would send them out to 
preach, giving them authority to cast out demons. These are the twelve he chose: 
Simon (whom he named Peter), James and John (the sons of Zebedee, but Jesus 
nicknamed them “Sons of Thunder”), Andrew, Philip, Bartholomew, Matthew, 
Thomas, James (son of Alphaeus), Thaddaeus, Simon (the zealot), Judas Iscariot 
(who later betrayed him).  
  Mark 3:13-19 (NLT) 
 
 

WAYS I CAN MAKE A DIFFERENCE WITH STUDENTS 
 
 
1.  ______________________ for students 
 
2.  ______________________ with students 
 
3.  Give 
 
 
So be careful how you live. Don’t live like fools, but like those who are wise. Make 
the most of every opportunity in these evil days.   
  Ephesians 5:15-16 (NLT) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Take Your Next Step 

1. pray  2. serve  
 
 

 
 

教會一家 
故安迪牧師 

2023 年 7 月 1–2 日 
 
 
「後來耶穌上了山，召喚他想帶在身邊的人，他們就來到他跟前。他選派了十二個
人，稱他們為使徒，讓他們跟隨他，並差遣他們出去傳道，賜他們趕鬼的權柄。這
是他揀選的十二個人： 西門（耶穌給他起名叫彼得）、雅各和約翰（西庇太的兒
子，耶穌給他們起了「雷霆之子」的綽號）、安得烈、腓力、巴多羅買、馬太、多
馬、雅各（亞勒腓的兒子）、達太、西門（激進黨人）、加略人猶大（他後來出賣
了耶穌）。」  
  馬可福音 3:13-19 (新普及譯本) 
 
 

為學生帶來改變的方式 
 
 
1.  為學生______________________ 
 
2.  與學生一起______________________ 
 
3.  奉獻 
 
 
「所以，你們的生活要謹慎，不要像愚昧人，倒要像智慧人；要在這邪惡的日子把
握每一個機會。」  
  以弗所書 5:15-16 (新普及譯本) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 邁出你的下一步 

1. 禱告  2. 服侍  
 

 
 


